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Protokół nr 34/2021 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

Posiedzenie rozpoczęto 22 września 2021 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:01 tego samego 

dnia. Radna Karolina Jankowska Grzybek otworzyła o godzinie 13:00 posiedzenie komisji w trybie 

hybrydowym.  

W posiedzeniu udział wzięło 5 członków komisji: 

 Radna Karolina Jankowska -Grzybek,  

 Radna Magdalena Konrady,  

 Radna Ewa Chyła,  

 Radny Artur Wiatrak, 

 Radna Barbara Kempiak. 

Na 5 członków komisji 5 obecnych.  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Małgorzata Grzeszczuk – w/z Skarbnik Gminy  

- ks. dyrektor Krzysztof Śliczny – Niepubliczne Przedszkole Parafialne w Zdunach. 

 

Pkt. 1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Radna Karolina Jankowska Grzybek 

otworzyła posiedzenie Komisji witając przybyłych. Ustalono, że komisja posiada wymagane quorum 

i jest władna obradować. Członkowie komisji porządek obrad oraz materiały sesyjne otrzymali  

za pośrednictwem programu eSesja.  

1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2021 rok, 

b) w sprawie zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zduny  

na lata 2021-2028, 

c) w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

3. Informacja na temat złożonych oświadczeń majątkowych. 

4. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

5. Temat z ramowego planu pracy: Funkcjonowanie Niepublicznego Przedszkola Parafialnego  

w Zdunach.  

Przedstawiony porządek obrad przyjęto bez uwag.  
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Pkt. 2. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2021 rok, 

Projekt uchwały przedstawiła Małgorzata Grzeszczuk. Pytań, uwag do projektu uchwały nie 

zgłoszono. Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

na 2021 rok.  

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Ewa Chyła, Karolina Jankowska-Grzybek, Barbara Kempiak, Magdalena 

Konrady, Artur Wiatrak 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

b) w sprawie zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zduny 

na lata 2021-2028, 

Projekt uchwały przedstawiła Małgorzata Grzeszczuk. Do projektu uchwały zgłoszono pytanie.  

Radna Barbara Kempiak zgłosiła zapytanie do projektu uchwały. Szczegółowej odpowiedzi udzieliła 

Małgorzata Grzeszczuk. 

 Z uwagi na wyczerpanie dyskusji prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zduny na lata 2021-2028.  

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Ewa Chyła, Karolina Jankowska-Grzybek, Barbara Kempiak, Magdalena 

Konrady, Artur Wiatrak 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

c ) w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

Projekt uchwały przedstawiła Małgorzata Grzeszczuk. Do projektu uchwały członkowie komisji 

zgłoszono pytania. W toku dyskusji poproszono, aby wyszczególniono na jakie inwestycje i w jakiej 

kwocie zostaną sfinansowane z zaciągniętego kredytu. 

Małgorzata Grzeszczuk przekazała, że szczegółowy wykaz zostanie przekazany radnym. Innych 

uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na wyczerpanie dyskusji prowadząca obrady 

poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego.  
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Wyniki głosowania: ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (2): Karolina Jankowska-Grzybek, Magdalena Konrady 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Ewa Chyła, Barbara Kempiak, Artur Wiatrak 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt. 3. Informacja na temat złożonych oświadczeń majątkowych. 

W tym punkcie Barbara Fornal przedstawiła informację ze złożonych oświadczeń majątkowych za 

2020 rok. Pytań uwag do przedłożonej informacji nie złożono.  

Informacje na temat złożonych oświadczeń majątkowych stanowią załącznik do protokołu.  

 

Pkt. 4. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

W tym punkcie członkowie komisji zapoznali się z wnioskiem sołtysów. Po szczegółowej analizie i 

przeprowadzonej dyskusji prowadząca obrady zaproponowała, aby od 1 stycznia 2022 roku dieta 

sołtysa wyniosła 25% kwoty bazowej na podstawie, której ustalana jest dieta radnego oraz wniesiono 

zapis aby sołtysi uczestniczyli w sesjach. Innych propozycji nie zgłoszono.  

W toku dyskusji członkowie komisji zaproponowali, aby dieta sołtysa od 1 stycznia 2022 roku 

wynosiła 25% kwoty bazowej na podstawie, której ustalana jest dieta radnego, czyli 537 zł za m-c 

oraz uczestnictwo w sesji.  

Innych propozycji nie zgłoszono. Zgłoszony wniosek został poddany głosowaniu.  

Głosowano wniosek w sprawie: ustalenia wysokości diet sołtysów od stycznia 2022 roku - 25% 

kwoty bazowej diety ustalanej dla radnych oraz uczestnictwo w sesji  

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Ewa Chyła, Karolina Jankowska-Grzybek, Barbara Kempiak, Magdalena 

Konrady, Artur Wiatrak 

a) Iluminacje świąteczne 

Członkowie komisji zapoznali się z propozycjami iluminacji świątecznych.  

Innych uwag, pytań w tym punkcie nie zgłoszono. 

 

Pkt. 5. Temat z ramowego planu pracy: Funkcjonowanie Niepublicznego Przedszkola 

Parafialnego w Zdunach. 

W dniu 20 października 2021 Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej udała się z wizytą do 

Niepublicznego Przedszkola Parafialnego w Zdunach, gdzie ks. dyrektor Krzysztof Śliczny 

przedstawił funkcjonowanie placówki.  
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 Od 1992 r. „Ochronka” przekształciła się w Niepubliczne Przedszkole Parafialne, w którym 

dyrektorem jest zawsze ksiądz proboszcz zdunowskiej parafii. Obecnie w parafialnym przedszkolu 

 są trzy grupy dzieci: „Słoneczka” – grupa młodsza (od 2,5 - 3 lat), „Gwiazdeczki” – grupa średnia 

(4 lata) i „Promyczki” – grupa starszaków (5-6 lat). Każdą z grup pracują dwie przedszkolanki i 

pomoc. Dzieci korzystają z pomocy neurologopedy, oligofrenopedagoga, terapii sensorycznej, 

uczestniczą w zajęciach języka angielskiego, rytmice i katechezie przedszkolnej. Palcówka obejmuje 

także opieką i wychowaniem dzieci z orzeczeniem o potrzebie kształcenia specjalnego. 

Przedszkole współpracuje z Biblioteką Publiczną w Zdunach, m. in. uczestnicząc w akcji „Cała 

Polska czyta Dzieciom”, z Izbą Muzealną – uczą się patriotyzmu, poznają historię Polski i miasta 

Zduny. W latach 2015 – 2018 przedszkole przeszło remont kapitalny, stając się piękną placówką 

kształcenia i wychowywania w duchu chrześcijańskim powierzonych dzieci.  

Na parterze nowo wyremontowanym przedszkolu mieści się piękna, kolorowa sala z możliwością 

podziwiana czterech por roku za dużym, przestrzennym oknem oraz z wyjściem na nowy płac zabaw. 

Na tej kondygnacji znajduje się również toaleta przystosowana do najmłodszej grupy będącej w tej 

salce. Jest również pomieszczenie socjalne, toaleta dla pracowników oraz pomieszczenie do 

rozłożenia przygotowanych posiłków dla dzieci. Przedszkole nie posiada własnej stołówki i korzysta 

cateringu. Na pierwszym piętrze znajdują się dwie sale dla starszych dzieci, toaleta dostosowana dla 

starszaków, sala na zajęcia dodatkowe tj. logopedia, zajęcia motoryczne, usprawniające koncentracje 

uwagi itp. Na tym piętrze znajduje się także duża sala, z której korzystają dzieci w czasie większych 

wydarzeń np. Dzień Matki, Babci i Dziadka, Wielkanoc czy Boże Narodzenie. Obiekt przedszkolny 

jest monitorowany. Schody od zewnątrz zostały powiększone ze względów ppoż. W razie pożaru 

drzwi przeciwpożarowe automatycznie się otwierają, tak samo okna, żeby usunąć zadymienie. Salki 

są bogato wyposażone w sprzęt manualny, tablice sensoryczne. W każdej sali znajduje się projektor, 

oprócz tego w salce na pierwszym piętrze znajduje się projektor do zajęć dodatkowych. Przedszkole 

posiada nowy, kolorowy i bezpieczny plac zabaw. 

Uwag do funkcjonowania placówki nie wniesiono.  

 

 

 Przewodnicząca Komisji 

  

mgr Karolina Jankowska – Grzybek 

Przygotowała:  

mgr Barbara Fornal 

Inspektor ds. obsługi RM  


